
 
           
                                           J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Mende Községi Önkormányzat Képviselőtestületének  2013. május 30.-án 
18 órakor  megtartott  közmeghallgatásáról. 
 
Az ülés helye: Szabadidő központ, Szent István park 1. 
 
Jelen vannak:            
  Kaszanyi József  polgármester 
  Gecser István  képviselő 
  Gér Viktor  képviselő 
  Guth Jánosné  képviselő 
  Kovácsné Dr. Dóczi Ildikó   képviselő 
   
       
Meghívottak:              Mona Gyula  jegyző 
  Kovács Norbert  Tápiómenti Területfejl. Társ. 
                                                                                      project igazgató 
  Dunai Gábor  Duna Aszfalt Kft. képv. 
 
A lakosság részéről mintegy 30 fő jelent meg a közmeghallgatáson. 
   
Kaszanyi József polgármester a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a 
képviselőtestületi ülés határozatképes, mivel a 7  főből 5 jelen van, a megjelenési 
arány 71,42 %-os. 
 
Kaszanyi József polgármester előterjeszti az  ülés napirendjét.  
 
Mende Község Önkormányzatának Képviselőtestülete 5 igen szavazattal. 
ellenszavazat nélkül az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el. 
 
                                                   NAPIRENDEK: 
 
      Tárgy:                                                                                          Előadó: 

 
1.) Beszámoló a Monori Rendőrkapitányság Sülysápi                 Naszvadi Gábor 
2012.évi bűnügyi és közbiztonsági tevékenységéről                    rendőrparancsnok 
Mende községben 
 
2.) Csatornaberuházás                                                                  Kaszanyi József 
                                                                                                        polgármester 
 
3.) 2012.évről beszámoló                                                               Kaszanyi József 
                                                                                                         polgármester 
 
1./ Napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a Monori Rendőrkapitányság 
Sülysápi  2012.évi bűnügyi és közbiztonsági tevékenységéről  Mende 
községben 



 
 
Előadó: Naszvadi Gábor rendőrparancsnok 
 
Naszvadi Gábor: Jelenleg a Monori rendőrkapitányság Sülysápi Rendőrőrs látja el 
Mende községben a feladatokat, 24 órás járőrszolgálat van és körzeti megbízott 
dolgozik a községben.Figyelnie kell mindenkinek az értékeire, megszaporodtak a 
betöréses lopások mendén. Igyekszünk együttműködni a mendei polgárőrséggel, a 
körzeti megbízott sokszor van szolgálatban éjszaka. Kérem a lakosokat, hogy 
problémájukat jelezzék a rendőrség felé.    
 

2./ Napirendi pont tárgyalása: Csatorna beruházás 
 
Előadó: Kaszanyi József polgármester 
 
Kaszanyi József: A csatorna beruházás elkezdődött a községben, ezzel 
kapcsolatban lehet kérdéseket feltenni. 
 
Dunai Gábor: Mindig egyeztetünk a lakosokkal, nekik hol lenne a jobb, hol menjen a 
cső. Keskeny utcákban középen megy a csatorna. Estére olyan állapotban vannak 
az utak már, hogy az ott lakók be tudnak jutni a lakásukhoz.  
 
Dr. Tetlák Krisztina: A Bem József tér végén hol fog menni a csatorna? 
 
Dunai Gábor: A kertek végén,mert 2-3 méter  szintkülönbség van. 
 
Márkus Miklós: A Dózsa György úton szépen dolgoznak. Az elfolyó nagy vezetéket 
mikor teszik le? 
 
Dunai Gábor: Először megtörténnek a bekötések és utána. 
 
Kaszanyi József: A munkálatokkal kapcsolatban arra kérem a lakosokat értsék meg a 
technológiát. A földet ki kell szedni, elhelyezni. Ebben az évben és jövő év elején 
nem lehet aszfaltozásra számítani. Tömörítés folyik és biztos, hogy ülepedni fog, 
ezért nem lehet rátenni új aszfaltot.  
 
Mendei lakos: Bízhatunk abban, hogy ezt a beruházást nem állítják le? 
 
Kovács Norbert: Futó beruházást nem hiszem, hogy leállítanának. 2015 év végéig el 
kell számolni, ha nem, akkor büntetés jár ezért.  
 
 
3./ Napirendi pont tárgyalása: 2012.évről beszámoló 
 
Előadó: Kaszanyi József polgármester 
 
Kaszanyi József: Minden hónapban próbálunk tájékoztatást adni a beruházásokról. 
Bármilyen kérdésre válaszolunk a művelődési ház felújításával, játszóházzal 
kapcsolatban.  



2012. márciusában indult az átépítés,szabadidőközpont lett,civil szervezetek ingyen 
használhatják az épületet. 
2012-ben indult a bölcsőde project, ebben az évben szeretnénk átadni. Az 
óvodabővítés pályázatunk forráshiány miatt hátrébb lett sorolva. 
2012-ben az 5000 fő alatti települések adósságát átvállalta az állam.  
Legkésőbb 2014-ben szeretném megvalósítani a kitűzött feladatokat. A ravatalozó 
felújítása mindenképp kitűzött cél ígéretem szerint.  
 
Márkus Miklós mendei lakos: Amióta Ön a polgármester, megindult az élet a 
községben, nem csak a beruházásokkal, hanem a kulturális életben is. Gratulálok 
ehhez. A téglagyár területét nem lehetne valahogyan hasznosítani? 
 
Kaszanyi József: Nagyon örülök ,hogy a lakosoknak is jólesőek a fejlesztések.  
A téglagyár területe magántulajdonban van. 
 

Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Kaszanyi József polgármester a képviselőtestületi ülést 20 órakor   berekesztette. 
 
 
                                                       -kmf-    
 
 
   Kaszanyi József                 Mona Gyula 
     polgármester                    jegyző 
 


